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Pozemkové spoločenstvo Bývalých súkromných vlastníkov lesov obce Mníšek 

nad Popradom, územná časť Pilhov 
 
 
 
 

 
 

Z á p i s n i c a   č. 2/2021 
 

z Valného zhromaždenia Pozemkového spoločenstva Bývalých súkromných vlastníkov lesov 
obce Mníšek nad Popradom, územná časť Pilhov, ktoré sa konalo 

dňa 8. augusta  2021 o 9.00 h v reštaurácii Hranica v Mníšku nad Popradom. 
 
Prítomní: podľa pripojenej prezenčnej listiny – účasť 61,5 % 
Prizvaní:  p. Ňaňko, odborný lesný hospodár 
                 p. Imrichová, finančná účtovníčka – ospravedlnená  
 
Program:  

1. Otvorenie 
2. Schválenie programu, voľba mandátovej komisie, návrhovej komisie  

a overovateľov zápisnice 
3. Správa o činnosti Pozemkového spoločenstva za rok 2019 a 2020 
4. Správa odborného lesného hospodára Pozemkového spoločenstva za rok 2019 a 

2020 
5. Správa Dozornej rady PS za rok 2019 a 2020 
6. Schválenie ročnej účtovnej závierky za rok 2019 a 2020 
7. Plán hlavných úloh na rok 2021/2022  
8. Rôzne 
9. Diskusia 
10. Návrh na uznesenie 
11. Záver 

 
 
K bodu 1:  Zasadnutie Valného zhromaždenia otvoril privítaním prítomných 
a oboznámením s programom  p. Milan Šmida, predseda PS. Zároveň požiadal 
prítomných o prípadné pripomienky alebo návrhy k programu. Pretože žiadne neboli, dal 
hlasovať za program Valného zhromaždenia. Program VZ PS bol jednomyseľne schválený.  
 
K bodu 2:  Do mandátovej komisie boli schválení: p. Helena Sedláková, p. Janina Duláková 
a p. Gustáv Baláž. 
Do návrhovej komisie boli zvolení p. Eva Balážová, p. Roman Ščurka a p. Ján Pajonk.  
Za overovateľov zápisnice boli zvolení: p. Katarína Imrichová a p. Emil Baláž 
Mandátová komisia po overení prezenčnej listiny a sčítaní počtu členov prítomných na VZ 
a počtu splnomocnení konštatovala, že Valné  zhromaždenie je uznášaniaschopné. / 
účasť  61,5  %,/ viď príloha záp. Správa mandátovej komisie/ 
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K bodu 3: So  Správou o činnosti Pozemkového spoločenstva za rok 2019 a 2020  
oboznámila prítomných p. Abrahamovská /na požiadanie p. predsedu/ V správe sa 
konštatovalo, že PS ma k dátumu zasadnutia VZ 44 členov – podielnikov a obhospodaruje 
skoro 84 tisíc m2 lesných pozemkov v katastri obce Mníšek nad Popradom, územná časť 
Pilhov. V uvedenom období niektorí členovia svoje podiely predali, darovali alebo dedili, 
ale nesplnili si povinnosť oboznámiť Výkonný výbor PS o zmene v nadobúdaní a tak 
upresnenia musel Výkonný výbor PS aktualizovať z výpisu v Katastri. Stále platí povinnosť 
zo zákona, ak chce člen PS predať svoj podiel, musí najprv písomnú ponuku predložiť 
Výkonnému výboru, ktorý oboznámi svojich členov o možnosti kúpy a keď nikto z členov 
PS v priebehu dvoch mesiacov neprejaví záujem, môže svoj podiel predať aj iným 
záujemcom.  
Ďalej sa v Správe spomínala činnosť Výkonného výboru, ktorý zasadal v roku 2019 a 2020 
7krát v mimoriadnom režime, aby sa prejednávali neodkladné záležitosti spojené 
s činnosťou PS ako napr. riešenie úlohy z predchádzajúceho VZ /oprava poničenej cesty 
na Pilhovčík/, plánovanie ťažby, správa majetku, dane a poplatky a pod. Z dôvodu 
uznesení Vlády SR a Covidu-19 sa v roku 2019 zasadnutie VZ neuskutočnilo, hoci už bol 
známy termín zasadnutia a niektorým aj zaslané pozvánky, muselo sa to všetko zrušiť 
a príprava a materiálne zabezpečenie bolo znefunkčnené. Žiaľ,  boli s tým  spojené aj 
čiastočné finančné straty. V roku 2019 a 2020 aj napriek plánovaniu sa žiadna ťažba 
drevnej hmoty neuskutočnila, preto ani neboli žiadne finančné príjmy a zákonom 
stanovené poplatky sa zaplatili zo zostatku v roku 2019. S ťažbou sa začalo až v tomto 
roku, preto jej vyhodnotenie bude za rok 2021  v roku 2022 na VZ.   
PS sa v tomto roku zapojilo do projektu vyhláseného Ministerstvom pôdohospodárstva  
pod názvom: Podpora v lesnom hospodárstve na plnenie mimoprodukčných funkcií 
lesov. Či bude projekt úspešný, termín by mal byť známy do konca novembra 2021. 
 
K bodu 4: Správu o činnosti odborného lesného hospodára predniesol p. Ňaňko, ktorý 
konštatoval, že stav lesných porastov je dobrý, nie sú žiadne holiny, preto nie je nutná 
ani doplňovacia sadba, prerezávka sa uskutočňuje, plán ťažby sa dodržuje. Taktiež 
hygiena lesa je dobrá, nie sú tam žiadne hubové onemocnenia. Čo sa týka ťažby, 
uskutočnila sa ťažba z plánovaných 70 m3 asi 40, ktoré sa predalo a bude sa ešte v jeseni 
pokračovať. K neuskutočnenej ťažbe v roku 2020 uviedol, že jednak bolo nepriaznivé 
počasie v jarných mesiacoch a taktiež nemalo význam z finančného pohľadu ťažiť, lebo 
ceny za drevnú hmotu boli v tom čase minimalizované. Teraz sa situácia stáva zase 
opačnou, ceny drevnej hmoty stúpajú, takže by to malo byť lepšie. Ďalej sa vyjadril 
k predloženému projektu, že na základe toho koľko bolo podaných spolu projektov na 
Ministerstvo pôdohospodárstva, tak z celej sumy vyčlenenej na projekt sa vypočíta 
percentuálne  suma pre úspešných žiadateľov. Z toho projektu sa môžu hradiť 
upratovanie lesa, vybudovanie zvažníc a pod.  
 
K bodu 5:  So Správou Dozornej rady za rok 2019 a 2020  oboznámila prítomných za p. 
Gumuláka, /ktorý ju poprosil o prečítanie/  p. Abrahamovská . V správe sa konštatovalo, 
že  účtovné doklady za rok 2019 a 2020  a evidencia bola vedená v súlade s právnymi 
predpismi, stanovami PS a navrhuje Valnému zhromaždeniu  schváliť  riadnu účtovnú 
závierku spoločenstva za rok 2019 a 2020. Písomná správu DR je súčasťou zápisnice 
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K bodu 6: Správu o hospodárení PS za rok 2019 a 2020 prečítala p. Abrahamovská, 
finančná hospodárka sa ospravedlnila /rodinné dôvody/. Pozemkové spoločenstvo vedie 
účtovnú evidenciu v zmysle platných legislatívnych účtovných a daňových predpisov. 
Pohyb finančných prostriedkov je vedený správne a súhlasí s účtovnou evidenciou 
a bankovými výpismi. Zápisy účtovnej evidencie vykonáva finančná hospodárka p. Mária 
Imrichová, príslušné pokladničné príjmové a výdavkové bloky sú schválené podpisom 
predsedu PS p. Milanom Šmidom.  Celkový stav finančných prostriedkov za roky 2019 
a 2020 ku dňu 31.12. 2020 bol následovný:  
 
Počiatočný stav k 1. 1. 2020  v banke:                                     530,12 € 
Príjem:  za predaj dreva:                                                                   0, 0 
Výdaj:   úhrada dane za rok 2019 a bankové poplatky:          204,75 
Stav k 31. 12. 2020                                                                        325,37 
Pokladňa: počiatočný stav:                                                       1 809,86 
Príjem:                                                                                                  0,0 
Výdaj: účtovníctvo a daň z nehnuteľnosti :                                789,17 

      Stav hotovosti k 31. 12. 2020                                                    1 020,69  
 
      Celkový stav finančných prostriedkov na účte v banke a pokladni k 31. 12. 2020 činil:   
      1 346,06 €. 
 
       K bodu 7: Čo sa týka plánu práce na rok 2021/2022 ostáva naďalej v platnosti Plán    
       spracovania drevnej hmoty, brigádnická činnosť pri poťažobnej úprave lesa, čistenie  
       zvažníc  a dodržiavanie pokynov odborného lesného hospodára. 
 
       K bodu 8: p. Abrahamovská oboznámila prítomných  s Cenníkom drevnej hmoty platným  
       na roky 2019 a 2023. 
 
       K bodu 9:  p. Pajonk - či sa urobilo teraz poťažobné čistenie lesa, odpoveď p. predsedu a 
       p. Ňaňka bola, že  teraz je zbytočné, pretože sa ešte bude ťažiť a tak sa to naraz po celej    
       ťažbe urobí. 
 
       K bodu 10:  Predsedníčka návrhovej komisie p. Balážová Eva predložila  Valnému     
       zhromaždeniu PS návrh na uznesenie,  ktorý bol jednomyseľne schválený v plnom znení.  

 
       K bodu 11:  Záverom  predseda PS p. Šmida poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie  
       Valného zhromaždenia PS ukončil.  
 
V Mníšku nad Popradom 8. 08. 2021 

 
 

Zapisovala: Abrahamovská Marta 
 

Overovatelia zápisnice: Imrichová Katarína, v. r. 
                                    Baláž Emil, v. r. 
                                                                                 

Schválil: Milan Šmida, predseda PS, v. r. 
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